

ANTI SMOKE

ANTI SMOKE

Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa usa ka kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa info@angp.co.za



"Palihug ipakita sa akon ang mga daotan sa panigarilyo?" tawo mahimo nga mangutana, sa diin kita sa paghatag sa mga mosunod nga tubag:

Usa sa pito nga makamatay nga sala mao ang kalibutanon nga pangandoy. (Colosas 3: 5-6). Kini usa ka mabati, dili matagbaw nga gana; usa ka dili mapugngan nga pangandoy; usa ka daotan nga gugma. Ang lawas sa tawo dili kinahanglan og tabako sa bisan unsang porma. Ang tabako dili usa ka pagkaon nga makatagbaw apan pulos kini makahilo nga tambal nga nagmugna usa ka kanunay nga nagdugang, wala matagbaw nga gana, nga gitawag nga kalibutanon nga pangandoy. (Colosas 3: 5-6). Ang lawasnon nga pangandoy giihap taliwala sa pito nga makamatay nga

mga sala nga gitawag: **garbo, kahakog, kalibutanon nga pangandoy, kasuko sa kahakog, kasina, katapolan.**

Ang kamatuuran nga hapit tanan manigarilyo, dili kuhaon, o pasumangil sa daotan sa kini nga batasan. Ang pulong sa Dios nagpahayag nga "Wala'y bisan kinsa nga matarung." "Ang tanan nakasala ug halayo sa presensya sa pagluwas sa Diyos." (Roma 3: 10,23). "Tanan kita sama sa mga karnero nga nawala, matag usa sa aton moadto sa iyang kaugalingon nga dalan." (Isaias 53: 6). Tungod kay ang usa ka pipila ka mga daotan nahimong universal, mao nga walay pamalibad alang sa pagpatuyang sa niini.

Gikondena sa Diyos ang wala'y kinahanglan o makasasalang basura. Ngano nga paggasto sa salapi sa dili matagbaw? Nganong mogahin sa inyong mga suhol, ug sa gihapon nga gigutom? "Naluya sila sa ilang kaugalingon sa kawang nga kahago, ug ang tanan nga ilang gitukod misilaob. (Isaias 55: 2; Habakkuk 2:13). Ang pag-usik-usik sa salapi, oras, ug kahimsog, kung kini anaa man sa alkohol, tabako o bisan unsang uban pa nga makadaot nga butang dili gyud kabubut-on sa Dios Ang milyon-milyon nga libra nga nagpayaman sa mga kompanya sa tabako usa ka mabug-at nga presyo aron mabayran ang aso ug mga abo, nagkaguliyang nga nerbiyos ug nabuak nga kasingkasing, nagsakit ang tutunlan, paghubag sa brongkal, ug pagkamatay sa kanser sa baga. Ang kamatuoran nga ang superintendente sa usa ka London Hospital nagaingon nga kapin sa 100,000 ka mga tawo sa England ang namatay sa pagkawalay alamag sa baga kanser tungod sa sigarilyo ang pagpanigarilyo sa mga milabay nga kaluhaan ka tuig, ug nga sa labing menos sa laing 250,000 sa hinay-hinay mamatay sa sunod nga dekada, tungod niini nga makasasala nga batasan, nagpamatuod nga kini mao

ang dautan. Ang uban pang labi ka makapakurat nga mga numero mahimong mahatag sa tibuuk kalibutan, ug bisan ang Medical Science nagsugod sa pagkaamgo sa makalilisang nga presyo nga gibayad sa mga biktima sa tabako. Ang tabako hinabako, ilabi na ang usa nga mohanggab sa aso, ang hinay-hinay, apan sa pagkamatuod, pagbuhat paghikog sa installment nga plano. "Ang tawo nga mamatay sa edad nga 40 o 50 gikan sa sakit sa degeneracy, sa diha nga siya mahimong nagpuyo sa edad nga 70, 80 o 100 ka tuig, may ingon sa pagkatinuod naghikog ingon sa usa nga turns sa gas jet," isulat Dr. H. Bress.

Giunsa pagpatay ang tabako?

Daghang mga tawo, nga nag-antus sa sanla sa daghang mga tuig, namatay sa kanser, pulmonya, sakit sa kasingkasing o uban pang mga sakit. Ingon usab ang gibuhat sa tabako, kini dili direkta nga nagpatay ug nakaikyasa sa pagbasol.

"Ang aso sa sigarilyo adunay usa ka mapintas nga aksyon sa sentro sa nerbiyos, nga nakamugna usa ka pagkadaut sa mga selyula sa utok, nga kusog kaayo taliwala sa mga bata nga lalaki. Wala'y batang lalaki o lalaki nga nanigarilyo ang mahimong molihok sa akong mga laboratoryo." Th. A. Edison. "Ang mga nakabig sa usa ka backlaid sa simbahan ingon usa ka lagda kung dili sila mohunong sa pagtabako."

- J. McAuley.

"Usa ka bata nga natawo sa usa ka sigarilyo ang pagpanigarilyo inahan masakiton. Kini mao ang poisoned ug mamatay sa sulod sa duha ka semana sa pagkatawo. Ang postmortem shows kaus-osan sa mga atay, kasingkasing, ug uban pang mga organo. Saysenta porsiyento sa tanang mga anak nga natawo sa mga

inahan nga mga habitual sigarilyo hinabako, mamatay sa usa ka sayo nga edad, kasagaran sa wala pa sila mga duha ka tuig ang panuigon. " - Si Dr. Ch. L. Barbero.

Mga amahan ug mga inahan, sama sa mga mamumuno sa ilang kaugalingon nga mga anak, ang adunay sa pagtubag sa atubangan sa Dios sa adlaw sa paghukom.

Dili ako matingala kung ang mabasa sa Ezequiel 8: 17,18 nagtumong sa kadautan sa panigarilyo ug pagsigarilyo; "Wala sila matagbaw sa pagbuhat ra sa mga ngil-ad nga mga butang nga nakita nimo dinhi ug sa pagsabwag sa kabangis sa tibuuk nga nasud. Dili, kinahanglan sila moanhi ug buhaton kini dinhi mismo sa Templo ug labi pa silang masuko. Tan-awa kung giunsa nila ako gipasipad-an ang labing opensiba nga paagi nga posible! (usa ka paghisgot sa usa ka pagano nga rito sa pagbutang sa usa ka sanga sa mga ilong). sila mobati sa tanan nga mga pwersa sa sa akong kasuko. ako dili mopagawas sa kanila o mopakita kanila sa bisan unsa nga kalooy. sila mosinggit mga pag-ampo ngadto sa kanako nga ingon sa bisan ingon sila kusog , apan dili ako magpatalinghug kanila. Gidumtan sa usa ka Balaan nga Dios kining daotan nga batasan sa uso, ang daotan sa tabako .

Simbahan-adto sa mga tawo nga pagahukman sa silot bisan kinsa nga nangahas sa manigarilyo diha sa building sa simbahan, ilabi na sa panahon sa usa ka pag-alagad sa simbahan. Tingali wala ka matudloan nga tungod kay gihatag ni Kristo ang Iyang lawas aron ilansang sa krus ug nabanhaw gikan sa mga patay, gipili Niya ang atong mga lawas ug kasingkasing, aron malimpyohan gikan sa tanan nga kasalanan pinaagi kang Hesus ug gipuno sa Balaang Espiritu, aron mahimo Niya nga templo . "Wala ba kamo masayud nga ang inyong lawas mao ang templo sa Espiritu Santo, nga

nagpuyo diha kaninyo ? Ug kinsa gihatag sa Dios kaninyo sa pagbuhat Ikaw dili iya sa inyong kaugalingon kondili sa Dios; siya gipalit kamo sa usa ka bili. Busa, ang paggamit ang inyong mga lawas alang sa himaya sa Dios." (1 Corinto 6: 19-20). "Ang sala kinahanglan dili na sa pagmando sa inyong may kamatayon nga mga lawas, mao nga kamo mosugot sa mga tinguha sa imong mga natural nga kaugalingon. Ni kinahanglan nga kamo itugyan sa bisan unsa nga bahin sa inyong kaugalingon ngadto sa sala aron nga gigamit alang sa dautan nga mga katuyoan. Sa baylo, sa paghatag sa inyong mga kaugalingon ngadto sa Dios, ingon nga mga tawo nga adunay gidala gikan sa kamatayon ngadto sa kinabuhi, ug itugyan ang inyong bug-os nga pagkatawo sa Kaniya nga nga gigamit alang sa matarung nga mga katuyoan." (Roma 6: 12,13). "Busa, bisan kinsa nga magaguba sa templo sa Dios, pagalaglagon sa Dios . Kay ang templo sa Dios balaan, ug kamo mao ang iyang templo." (1 Corinto 3: 16,17).

Ngano nga atong gitipigan, ug gihugawan ang kana nga gipili sa Dios nga mahimong Iyang templo nga mao ang atong mga lawas?

Tabako ug satanas

Usa ka Kagawad sa lungsod, akong usa ka higala, nakabig kang Cristo ug gitugyan ang iyang kinabuhi sa Dios. Siya gitugyan gikan sa ilimnon apan nagpabilin ang usa ka ulipon ngadto sa tabako. Gipaningkamutan niya nga biyaan ang pagpanigarilyo apan dili niya mabuntog ang daotang pangibog. Karon ug pag-usab siya nga ilabay sa mga sigarilyo, sa flauta, ug tabako, ang apan sa iyang dalan ngadto sa buhatan sa mosunod nga adlaw, siya dili moagi sa unang shop nga walay pagpalit sa usa ka maayo nga suplay

sa pag-usab. Nahibal-an nga labi pa nga siya usa pa ka kabus nga sulugoon sa kini nga sagbot, siya naluya ug nawad-an sa paglaum.

Usa ka bugnaw nga sa tingtugnaw sa gabii milingkod siya nga nag-inusara diha sa iyang naglingkod lawak, nagdangdang sa iyang kaugalingon sa fireside pagpanigarilyo sa iyang plawta. Siya mibati nga naulaw nga sa maong usa ka ulipon ngadto sa iyang plawta ug sa ingon naghunahuna paglabay niini ngadto sa kalayo pag-usab. Nahibal-an niya nga kung buhaton niya kini nagpasabut ra nga kinahanglan siya mopalit usa ka bag-ong tubo sa sunod nga adlaw. Siya naglingkod sa paghunahuna mahitungod sa butang sa dako nga tinguha sa diha nga siya sa kalit sa pagkakita sa mga yawa nga nagatindog sa sa comer sa lawak, nanagyubit ug gikataw kaniya, sama sa pag-ingon: "Ako adunay ikaw gigapos, kamo! Dili makaikyas kanako" Kini mao ang sa ingon tinuod nga siya mihapa sa iyang mga tuhod, nakaamgo nga human sa tanan, kini nga pangandoy alang sa pagpanigarilyo mao ang walay lain kay sa gahum sa yawa. Nagpangamuyo siya sa Diyos nga luwason siya sa bug-os gikan sa pagkaulipon ni satanas. Giluwas siya sa Diyos, ug wala na siya manabako sa sulud sa 34 ka tuig, pagkahuman niana siya mipadayon ngadto sa langit.

Adunay nangutana: "Mahimo bang usok ang usa ka Kristiyano?" "Dili, ang usa ka Kristiyano kinahanglan magsunog ug dili manigarilyo," ang tubag. Ang usa ka lamparahan sa panigarilyo usa ka dili maayo, makasuko nga suga. Ang atong mga mga suga nga kinahanglan sunogon alang sa tanan sa kalibutan nga makakita! (Mateo 5:14 - 16)

Ang usa ka dako nga libro mahimong isulat aron pamatud-an ang kadautan sa panigarilyo gikan sa espirituhanon, moral, pisikal, ug ekonomikanhon nga panan-aw. Ang panigarilyo, sama sa pagkahubog ug bisan unsang uban pang batasan nga makasasala , usa ka hakog nga pangandoy. Kini nagtukmod sa uban, mga anak naglakip, nga nagpabili sa lab-as nga hangin, sa man sa foul, aso hangin, dili sa igasulti sa mga aso sa usa ka hinabako spreads bisan asa siya nagalihok.

Kaluwasan

Ang katinuud sa Roma 7: 15-25 magamit usab sa mga ulipon sa tabako sa bisan unsang porma: "Sanglit kung unsa ang akong gibuhay mao ang dili ko gusto buhaton. Unsa ako dili malipayon nga tawo ! Kinsa ang magaluwas kanako gikan sa kini nga lawas nga nagakuha Ako sa kamatayon. "? Si Hesus mianhi aron sa pagluwas kanato gikan sa matag pagkaulipon, sa matag daotang pangandoy, sa tanan nga dagway sa pagkaulipon ug gihimo kita nga hari ug pari sa Iyang gingharian. Kinabut si Cristo aron buhaton kita nga bag-ong mga binuhay, uban ang limpyo nga mga ngabil ug malinis nga kasingkasing. . walay bisan unsa nga makapahugaw makasulod sa langit Pisikal nga kamatayon wala sa pagluwas kanato gikan sa mahugaw nga mga batasan, kay sa katapusan nga kapitulo sa sa Bibliya nagpahayag nga: "Bisan kinsa nga mao ang mahugaw kinahanglan gayud nga moadto sa nga mahugaw." (Pinadayag 22:11).

Itugyan ang imong kinabuhi kang Jesus ug buhian ka Niya; "Kung buhian ka sa Anak, malaya ka gyud." (Juan 8:36). Kung dili nimo makuha ang kadaugan pinaagi kang Kristo sa imong kaugalingon, pagsulay ug pakigkontak sa usa ka diosnon nga ministro, o bisan kinsa nga

tinuud, espirituhanon nga anak sa Dios nga makatoo ug mag-ampo uban kanimo sumala sa Marcos 16: 17,18 ug Santiago 5: 14- 20; Roma 6; 11-14; 8: 1-2.

"Sukli ang yawa, ug siya mokalagiw gikan kanimo." (Santiago 4: 7). Puno sa tinuod nga kalayo sa Balaang Espiritu ug mohunong ka sa pagpanigarilyo, usa ka ulipon nga gipagawas. Malipay ka unya sa kinabuhi sa hingpit (Juan 10:10) ug mahimo ka nga mag-awit nga malipayon:

Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa usa ka kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa info@angp.co.za

Kung nakit-an nimo ang kaluwasan diha kang Kristo, o gipanalanginan ka pinaagi sa among literatura sa Ebanghelyo, palihug ipahibalo kanamo. Gusto namon nga magpasalamat sa Dios uban kanimo ug hinumduman ka namo sa among mga pag-ampo. Alang sa libre nga literatura sa Ebanghelyo, mga libro, ug tract sa sobra sa 540 nga sinultian, palihug kontaka kami :

ANG KASINGKASING SA TAWO



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)